

Partners in Energy

A joint venture of **Stone & Webster Canada Limited**, Stewart & Stevenson (U.S.) and Roshcon (South Africa) undertook the design, supply, installation, commissioning and start-up of the 75 MW Ubungo Emergency Power Plant. The plant was



completed in 1995 for the Tanzania Electric Supply Company (TANESCO) and is part of the Songo Songo Gas-to-Electricity Project.

Des partenaires «énergétiques»

Stone & Webster Canada Limited, Stewart & Stevenson (É.-U.) et Roshcon (Afrique du Sud) ont ensemble conçu, construit, installé, mis en service et lancé la centrale d'urgence de 75 MW d'Ubungo. La centrale, achevée en 1995 pour le compte de la Tanzania Electric Supply Company (TANESCO), fait partie du projet de transformation du gaz en électricité de Songo Songo.

Leaders in Design-Build

Triad, an engineering, procurement and construction management (EPCM) company that serves the petrochemical, oil, agriculture and environmental industries worldwide, has designed and built various projects, including this 30,000-barrel-per-stream-day refinery. As an industry leader in EPCM, Triad has revolutionized the way design-build projects are implemented.

Des maîtres de la conception-construction

Triad offre des services d'ingénierie, d'achat et de gestion de construction (IAGC) aux secteurs pétrochimique, pétrolier, agricole et environnemental du monde entier; elle a conçu et construit divers ouvrages, dont cette raffinerie de 30 000 barils par jour de fonctionnement. Spécialiste des services IAGC, Triad a révolutionné la façon dont les projets de conception-construction sont réalisés.

